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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:880 Radartäckning vid landets flygplatser

Luftfartsverket har sagt upp avtal om radartäckning med flera regionala 
flygplatser. Sedan årsskiftet 2023/24 saknar åtta flygplatser radartäckning med 
stora konsekvenser som följd. Fler avtal är uppsagda. 

Sveriges regionala flygplatser hade ett möte med statssekreteraren i mars då 
man fick beskedet att "regeringen följer frågan". Kollegor här i riksdagen har 
också ställt skriftliga frågor till ministern i frågan och fått till svar att 
"utgångspunkten är att den lokala flygtrafiken fortsatt ska vara avreglerad och 
att man söker marknadslösningar för leverans". 

Utgångspunkten måste väl ändå vara det nationella beredskapsperspektivet och 
att regeringen genom sina myndigheter säkerställer de viktiga tjänster som 
krävs enligt de behov som finns runt om i vårt land?

Med anledning av detta är min fråga till statsrådet Andreas Carlson:

 

Hur avser statsrådet att tillse att Luftfartsverket säkerställer dessa viktiga 
tjänster för alla flygplatser?

………………………………………

Gunilla Svantorp (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-08
Besvaras senast
2024-05-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


